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ZAPISNIK 5. SEJE IO OKS, ki je bila dne, 21.4.2015 ob 15.uri 
v Sejni sobi Občine Ivančna Gorica, Sokolska ulica 5, 1295 Ivančna Gorica 

 
Navzoči so bili naslednji člani IO OKS: Bogdan Gabrovec (predsednik OKS-ZŠZ), mag. Janez 
Sodržnik, Iztok Čop, Miroslav Cerar, Bojan Rotovnik, Ivan Levak, Tomo Tiringer, mag. Miran 
Kos, Gregor Benčina, Dejan Crnek, Branko Žnidarič, Branko Florjanič, Damijan Lazar, Metod 
Ropret, Martina Ratej. 
 
IO OKS je bil sklepčen, saj je bilo prisotnih 15 od 21 članov. 
 
Opravičili so se člani IO OKS: Tomaž Barada, mag. Vojka Ravbar, Tjaša Andree Prosenc, dr. 
Milan Žvan, Rok Vehovec, Matej Erjavec. 
 
Ostali prisotni: Irena Oblak (nadzorni odbor), dr. Edvard Kolar (generalni sekretar OKS-ZŠZ) 
in strokovna služba OKS. 
 
Pred začetkom seje je predsednik, Bogdan Gabrovec prisotne pozdravil in predal besedo 
gostitelju seje, županu Občine Ivančna Gorica, g. Dušanu Strnadu. Sledil je nagovor in 
predstavitev župana in ogled kratkega filma o predstavitvi občine Ivančna Gorica. 
 
Potrjen je bil sledeči dnevni red 5. seje: 

1. Potrditev zapisnika 4. seje IO OKS z dne, 19.3.2015 in korespondenčne seje z dne, 
3.4.2015, pregled realizacije sklepov IO OKS ter pregled aktivnosti 

2. Zadeve Slovenske olimpijske akademije 
3. Zadeve Strokovnega sveta športa za vse 
4. Zadeve Strokovnega sveta za tekmovalni šport 
5. Zadeve področja poslovno marketinške dejavnosti 
6. Letni delovni načrt in finančni načrt za leto 2015 
7. Razvrstitev športnih panog v razrede za potrebe Razpisa LPŠ za leto 2015 
8. Izbor reprezentance za Evropske igre Baku 
9. Sklic Skupščine OKS-ZŠZ 
10. Pobude in predlogi 
11. Razno 
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1. Potrditev zapisnika 4. seje IO OKS z dne, 19.3.2015 in korespondenčne seje z dne, 
3.4.2015, pregled realizacije sklepov IO OKS ter pregled aktivnosti 

 
Osnutek zapisnika s 4. seje IO OKS je bil posredovan članom IO OKS, pripombe na zapisnik so 
bile upoštevane. Predsednik je povprašal prisotne ali ima kdo še kakšne dodatne pripombe na 
predložen osnutek. G. Benčina doda, da naj se sredstva, ki so namenjena LPŠ ne zmanjšajo. 
Šport je namreč izgubil 680.000 eur finančnih sredstev. Kljub ponujeni alternativni rešitvi, 
obljuba glede sredstev s strani direktorata za šport ni bila izpolnjena. Člani IO OKS so soglasno 
sprejeli zapisnik z navedeno dopolnitvijo. 
 
V gradivu je bil članom IO OKS posredovan tudi zapisnik s korespondečne seje IO OKS, ki je bila 
sklicana zaradi sprememb in dopolnitev Akta o ustanovitvi Fundacije za financiranje 
športnikov iz socialno šibkih okolij. Na zapisnik prisotni niso imeli pripomb in se ga sprejme. 
 
Tabelo z realizacijo sklepov prejšnje seje so člani IO OKS prejeli z gradivom. Predsednik je 
skupaj s člani IO OKS pregledal seznam sklepov ter podal nekatera pojasnila. V nadaljevanju je 
na kratko podal poročilo o preostalih aktivnostih med obema sejama. 
 
Sklep IO OKS: 

71-5/15 Potrdi se zapisnik s 4. seje IO OKS, ki je bila 19.3.2015 z dopolnilom, da 
je potrebno ukrepati vezano na zmanjšanje sredstev iz naslova LPŠ. 

72-5/15 Potrdi se zapisnik s korespondenčne seje IO OKS, ki je bila 3.4.2015. 

 
V nadaljevanju je sledilo poročanje po štirih glavnih področjih delovanja oks, tudi poročanje o 
aktivnostih komisij in delovnih teles v času med obema sejama. 
 
 
2. Zadeve Slovenske olimpijske akademije 
 
Predsednik OKS-ZŠZ je pozval Miroslava Cerarja, da poroča o aktivnostih SOA. Konstituitivna 
seja SOA je bila 14.4.2015, na kateri je bil sprejet plan dela in način delovanja ter predstavljene 
aktivnosti. Na podlagi objavljenega razpisa je bil izbran mladi ambasador za zimske MOI 
Lillehammer, Anže Berčič. Dan je bil poziv Državni komisiji za splošno maturo, saj športnikom 
niso omogočeni ustrezni pogoji pri opravljanju mature. Evropskemu združenju za Fair-play je 
bil podan uradni predlog za priznanje v letu 2014, kandidatka je Mateja Straško. Proučen je bil 
predlog Slovenske akademije športa vezan na program SOA. Na področju promocije zgodovine 
športa in vrednot, se je predstavnik udeležil IOA v Grčiji. Predstavnik je bil prisoten tudi na 
prireditvi ob 50-letnici Hale Tivoli.  
 
Nadalje je Miroslav Cerar poročal o aktivnostih komisij. Komisija za priznanja se v času med 
obema sejama ni sestala, a delo komisije poteka korespondenčno. Organizirana je bila 
podelitev priznanj športnikom in trenerjem v Puconcih in na Jesenicah. Komisija športnikov se 
v času med sejama ni sestala. Klub slovenskih olimpijcev je oddal poročilo o delovanju za leto 



 

2014. V pripravi je program za tutorstvo. Svojo 95-letnico je praznoval atlet Marko Račič. 
Komisija za etična vprašanja še ni konstituirana. 
 
Dobili smo soglasje Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport za ustanovitev Fundacije za 
podporo športnikov iz socialno šibkih okolij. V pripravi je Pravilnik o razdelitvi sredstev in Statut 
fundacije. Predsednik OKS-ZŠZ je pozval vse prisotne k aktivnemu sodelovanju pri delovanju 
in vse povabil k udeležbi na dogodku 5.5.2015, katerega prenos bo potekalo po TV. 
 
Sklep IO OKS: 

73-5/15 Člani IO OKS so se seznanili s predstavljenimi aktivnostmi SOA in 
komisij. 

 
 

3. Zadeve Strokovnega sveta športa za vse 
 
Predsednik OKS-ZŠZ pozove podpredsednika, mag. Janeza Sodržnika, da poroča o aktivnostih 
Strokovnega sveta športa za vse. Med sejama je bila sklicana redna seja strokovnega sveta, na 
kateri so se člani seznanili s projektom Dejavnost društva sobivanje – Živim zdravo ter S 
projektom Šport&Špas ter projektom Žogarija, ki se odvija v sodelovanju z Zavodom Media 
šport. Članom je bil posredovan osnutek pogodbe o delovanju in sofinanciranju regijskih 
pisarn, na katerega lahko podajo sugestije. Podpis s pisarnami bo potekal na svečan način. V 
nadaljevanju je predstavil tudi aktivnosti podelitve priznanj (6 podelitev), poslovne igre (6 
dogodkov, dobro sodelovanje z občinskimi športnimi zvezami in panogami). V jesenskih 
mesecih je planiran Festival Mini olimpijade. Na eni od prihodnjih sej bo predstavljen koncept 
tega projekta. B. Florjanič je podprl idejo poslovnih iger in napovedal sodelovanje v Kopru. 
Nadalje je bila podana pobuda s strani Strokovnega sveta športa za vse, ki predlaga Komisiji za 
organiziranost in pravne zadeve, da se ŠZ Kranj na majski skupščini sprejme v polnopravno 
članstvo OKS-ZŠZ. 
 
Nadalje je g. Sodržnik poročal o delu komisij. Komisija za objekte, Komisija za šport in okolje 
ter Komisija za zamejski šport se v času med sejama niso sestale. Na eni izmed prihodnjih sej 
bo Brigita Langerholc Žager v imenu Komisije za šport in ženske predstavila rezultate raziskave, 
ki je bila na temo žensk na vodilnih mestih v športu narejena nedavno. 
 
Opravljen je bil tudi spoznavni sestanek s poslansko skupino SDS v smislu podpore pri 
zakonodajnih postopkih. Opravljeni bodo podobni sestanki z vsemi poslanskimi skupinami. 
Dogovorjeno je bilo, da bo organizirana lokalna, humanitarno obarvana, nogometna tekma 
med poslanskim delom in športom za vse. 
 
D. Crnek je podal oceno, da dosedanje delovanje na področju športa za vse izpolnjuje obljube 
vodstva pred volilvami, saj se med drugim tudi prepoznavnost OKS na tem področju povečuje. 
Predlagal je, da se aktivnosti nadaljujejo v začrtani smeri, prav tako se to področje podpre tudi 
finančno. 
 



 

 
Sklep IO OKS: 

74-5/15 Člani OKS-ZŠZ so poročilo o aktivnostih Strokovnega sveta športa za 
vse vzeli na znanje. 

 
 

4. Zadeve Strokovnega sveta za tekmovalni šport 
 
Predsedniki OKS-ZŠZ je v nadaljevanju seje pozoval podpredsednika Iztoka Čopa, da poroča o 
aktivnostih Strokovnega sveta za tekmovalni šport ter Strokovnega sveta Olimpijskega 
strokovnega centra. Člani IO OKS so tudi na tokratni seji prejeli pregled odmevnejših uvrstitev 
slovenskih športnikov, ki so jih le-te dosegli v času med obema sejama. 
 
I.Čop je seznanil prisotne, da se je Strokovni svet za tekmovalni šport seznanil z osnutki 
kriterijev za OI Rio 2016. Dana je bila ocena, da so za slovenske športnike kriteriji primerni. 
Zavzeto je bilo stališče, da doseganje norm tik pred OI ne da pričakovanih rezultatov. Na seji 
je bilo tudi dogovorjeno, da se dva člana sveta stalno vabi tudi na seje Strokovnega sveta 
športa za vse, v želji, da bo komunikacija boljša. Na resornem ministrstvu je bil organiziran 
Posvet s športnimi zvezami o modelu razvrščanja športnih panog v razrede, sistem delitve 
sredstev in panog. Predlog OKS je dan v odločanje pod točko 7. Narejen je konsenz, a nihče ne 
bo 100% zadovoljen. 
 
Med obema sejama je bilo organizirano srečanje (izmenjava izkušenj) med OKS in deželno 
delegacijo na Koroškem, na katerem je bil predstavljen olimpijski športni center. Le-tega je 
ustanovila deželna oblast, zaposlene imajo kadre, imajo svoje prostore,… 
 
Sklep IO OKS: 

75-5/15 Člani IO OKS so se seznanili z aktivnostmi Strokovnega sveta za tekmovalni 
šport in Strokovnega sveta OSC. 

 
 

5. Zadeve področja poslovno marketinške dejavnosti 
 
Predsednik OKS-ZŠZ je pri točki 5 povedal, da je podpredsednik T. Barada opravičljivo odsoten 
in zato preda besedo dr. Kolarju, ki poroča o aktivnostih Poslovno marketinške dejavnosti med 
obema sejama. Pred podpisom so sponzorske pogodbe z Europlakatom in BTC-jem. Podpisana 
bo partnerska pogodba s Celjskim sejmom. Na poslovno marketinškem svetu potekajo 
aktivnosti pri posodabljanju smernic, v katerih je opredeljeno sodelovanje s poslovnimi 
partnerji OKS. Naslednja seja sveta bo 9.6.2015 pri sponzorju, Petrolu d.d. Naslednja seja Kluba 
sponzorjev je planirana za 20.5.20105, na njej bo prisotna tudi Elisabeth Allaman iz marketinga 
Mednarodnega olimpijskega komiteja. CGP je v fazi prenove, predvidena je zamenjava le-tega, 
predvidoma jeseni. Trenutno poteka revizija na OKS. Opravljeni so bili sestanki pri 
predsednikih uprav sponzorjev Petrol, HSE, Pivovarna Laško, Unitur oz. Unior. 
 



 

Nato dr. Kolar pozove I. Levaka, predsednika Komisije za mednarodno sodelovanje, da poroča 
o aktivnostih med sejama. Član IO OKS, G. Benčina je bil izvoljen v Mednarodno atletsko zvezo, 
za kar so mu prisotni čestitali. Aktivnosti potekajo tudi na področju varnosti in varovanja na 
velikih športnih prireditvah. Nedavno je bil v Stožicah organiziran Svetovni pokal v športni 
gimnastiki, ki je bil uspešno izveden. 
 
Nato dr. Kolar preda besedo M. Kosu, predsedniku Komisije za pravne zadeve in 
organiziranost. Komisija se je sestala na svoji 1. konstitutivni seji in je sprejela določene sklepe. 
V gradivu so člani prejeli predlog komisije o višini članarine za leto 2015, ki naj bo enaka višini 
iz leta 2014. Prav tako je komisija obravnavala prejete predloge glede včlanitve športnih zvez 
v članstvo OKS, ki jih je posredovala članom IO OKS v sprejem. J. Sodržnik je podal predlog, da 
se pri predlogu Kanjoning zveze Slovenije razloge še enkrat prouči in najde še dodatne tehtne 
argumentacije nesprejetja. M. Kos pri sprejemu ŠZ Kranj v članstvo pojasni, da je zveza 
posredovala s strani komisije zahtevan dokument – dokazilo o pozitivnem poslovnem izidu v 
letu 2014 in da je v letu 2014 poslovala pozitivno, kar pomeni, da se Skupščini OKS-ZŠZ poda 
predlog za sprejetje te športne zveze v članstvo OKS-ZŠZ. 
 

Sklep IO OKS: 

76-5/15 Člani IO OKS so se seznanili z aktivnostmi Poslovno marketinške dejavnosti. 

77-5/15 Višina članarine za leto 2015 je enaka kot je bila v letu 2014. 
Za nacionalne panožne športne zveze olimpijskih športov (2 glasova) 200 EUR, 
za nacionalne panožne športne zveze (1 glas) 100 EUR, 
za lokalne športne zveze ter športne zveze in združenja 60 EUR. 

78-5/15 Glede včlanitve v OKS se sprejmejo sklepi na predlog Komisije za pravne zadeve 
in organiziranost: 
Športno zvezo Kranj se sprejme v članstvo OKS-ZŠZ. Uvrsti se jo v skupino 
lokalne športne zveze, v Gorenjsko regijo. 

79-5/15 Športna strelska zveza Slovenije se mora s Strelsko zvezo Slovenije dogovoriti, 
da ne bo nasprotovala njihovemu sprejemu v OKS-ZŠZ ali pa ustrezno 
spremeniti ime zveze. 

80-5/15 Odločanje o sprejemu Fitnes in bodybuilding zveze Slovenije se odloži. Preveri 
se njihova dejavnost in zahteva dopolnitev vloge s tem, da dostavijo originalna 
pravila zveze, ki so potrjena s strani Upravne enote. 

81-5/15 Zveza društev in klubov Moris ne izpolnjuje pogojev za včlanitev v OKS-ZŠZ, v 

skupino športnih zvez, ki se pretežno ukvarjajo s športom za vse. Za izpolnitev 

pogojev za sprejem bi morali ustrezno spremeniti ali dopolniti registracijo 

dejavnosti. 

82-5/15 Vloga Kanjoning zveze Slovenije za članstvo v OKS-ZŠZ se zavrne. Na podlagi 2. 

točke 13. člena Pravil OKS-ZŠZ se zavrne zaradi istega imena (Soteskarska zveza 

Slovenije je že članica OKS, naziv kanjoning pa pomeni isto kot soteskanje). 

 



 

6. Letni delovni načrt in finančni načrt za leto 2015 
 
Predsednik OKS-ZŠZ v nadaljevanju dnevnega reda preda besedo generalnemu sekretarju OKS, 
dr. Edvardu Kolarju, ki predstavi predlog letnega delovnega načrta (LDN) in finančnega načrta 
(FN) za leto 2015. Gradivo so člani IO OKS predhodno prejeli. 
 
Mag. Sodržnik je povedal, da je predstavljen finančni načrt strukturiran, pregleden in 
transparenten. Izrazil je nezadovoljstvo glede 2. stebra, saj je prisotno veliko razhajanje med 
finančnimi okvirji Strokovnega sveta športa za vse in predlaganimi finančnimi sredstvi v LDN. 
To pomeni, da se postavlja pod vprašaj usmeritev, da se 2. steber, šport za vse, postavi ob bok 
1. stebru, tekmovalnemu športu. Prav tako bi bilo potrebno vzpostaviti mrežo regijskih pisarn 
z njihovo medsebojno koordinacijo ter tudi projekt poslovnih iger. 
 
T. Tiringer je dodal, da je želja, da je delo regijskih pisarn aktivnejše. Predlagal je, da se postavki 
regijske pisarne in poslovne igre pred skupščino uskladita, saj bo drugače težko realizirati vse 
vsebinsko delo, ki je v planu na tem področju. 
 
B. Rotovnik je pohvalil pripravljeno gradivo. Poudaril pa je, da naj se gradivo dostavi do članov 
pravočasno, to je 7 dni pred sejo. Morda bi bili v finančnem načrtu v prihodnje poleg 
predstavljenih odhodkov zraven opredeljeni tudi prihodki. Nadaljevalj je, da je ZŠZ del, ki je za 
slovenski šport izjemno pomemben, vendar podhranjen. Ocenjuje tudi, da je strošek dela, 
organizacije v višini 30% velik, saj se preko fundacije oz. LPŠ priznava veliko manjši odstotek. 
Pri projektu Mreža za rekreacijo v naravi je opozoril, da naj se vsi stroški (tudi plač) vodijo 
knjigovodsko ločeno, na projektu. Na vprašanje o stroških klipinga, je bil dan odgovor, da se 
strošek klipinga porazdeli med PR dnevne kliping objave in na del za pripravo evalvacijskih 
poročil za sponzorje. 
 
B. Žnidarič je pohvalil poročilo, ki je zgledno. Pri porazdelitvi sredstev pa je potrebno ostati 
realen, koliko prihodkov je možno ustvariti skozi projekte oz. preko razpisov. Tu so možna 
tveganja pri financiranju, saj je pridobitev sredstev odvisna od uspešnosti pri projektu. Zaključil 
je, da sta šport za vse in šport na lokalni ravni pomembna segmenta slovenskega športa ter 
predlagal, da se FN uskladi do skupščine znotraj ekipe. 
 
G. Benčina je povedal, da podpira prizadevanja športa za vse ter ta segment vidi kot 
pomembnega financerja v prihodnosti predsvem v smislu, da bo generator denarja in ne le 
povzročitelj stroškov. Poudaril je, da se čuti malenkostna dualnost v prid tekmovalnega športa. 
A je področje športa za vse potencial za financiranje tudi tekmovalnega športa; t.i. 3 oz. 4 
steber financiranja OKS. 
 
I. Oblak je podala oceno, da so predlogi konstruktivni in zavzema stališče lokalne ravni. 
 
Predsednik OKS-ZŠZ je nadaljeval, da je želja, da se da športu za vse in športu na lokalni ravni 
večjo težo kot v preteklem obdobju. Odzivi baze so dobri, sedaj pa je potrebno uskladiti še 
finance. Predlagal je rebalans predloga finančnega načrta za leto 2015, ki ga je dal na 



 

glasovanje. Iz postavke reorganizacije se od skupaj 56.000 eur 40.000 eur prerazporedi 
regijskim pisarnam, tam ostane 16.000 eur. Meni, da je predlog konstruktiven in sprejemljiv. 
Pomembno namreč je, da šport nastaja v bazi, v klubih in društvih. 
 
I.Čop je predlagal, da se o rebalansu konkretno pogovori med seboj in poda predlog do 
skupščine. Mag. Sodržnik je nadaljeval, da gre na športu za vse za projekte, ki so profitabilni, a 
da je potrebno v njih najprej vložiti, da se bodo v prihodnosti lahko tržili. G. Benčina je dodal, 
da obstaja možnost, da se olimpijske sponzorje prepriča, da vložijo sredstva tudi v šport za vse. 
 
Predlog rebalansa predloga finančnega načrta so člani IO OKS v večini sprejeli, od 14ih 
prisotnih jih je ZA glasovalo 13, 1 je bil vzdržan. 
 
Sklep IO OKS: 

83-5/15 Člani IO OKS so sprejeli in verificirali Letni delovni načrt in z dopolnili 
glede prerazporeditve tudi finančni načrt za leto 2015. 

 
 

7. Razvrstitev športnih panog v razrede za potrebe Razpisa LPŠ za leto 2015  
 
Predsednik je predal besedo I. Čopu, ki je podal pojasnila h gradivu, ki so ga člani prejeli na 
sami seji. Predstavil je predlog OKS glede razvrstitve športnih panog v razrede. Predlog je bil 
predhodno potrjen na seji Strokovnega sveta za tekmovalni šport. M. Ratej je dejala, da niso 
enako rangirane vse zmage (kopje atletika). Vsak šport ima namreč svoje kriterije, zato je 100% 
zadovoljstvo težko doseči. 
 
Sklep IO OKS: 

84-5/15 Potrdi se s strani Strokovnega sveta za tekmovalni šport pri OKS-ZŠZ 
predlagana razvrstitev športnih panog v razrede za potrebe Razpisa 
LPŠ za leto 2015. 

 
 
8.Izbor reprezentance za Evropske igre Baku 
 
S strani Strokovnega sveta za tekmovalni šport je bil podan predlog sestave reprezentance za 
Evropske igre v Bakuju, ki bodo od 12. do 28. junija 2015. Gradivo Seznam reprezentance za EI 
Baku 2015 so člani prejeli na sami seje. B. Perko je poudaril, da so specifike pri imenovanju 
reprezentance prisotne tudi na teh igrah. Kriterije je pripravila Evropska športna federacija, 
kvote med posameznimi športi so različne. Kriteriji so obveljali tudi za nacionalno 
reprezentanco. Slovenija je dobila nacionalno kvoto, na podlagi katere je strokovni svet 
oblikoval reprezentanco. V nadaljevanju povzame predlog sklepov z razlagami. 
 
V plavanju se potrdijo samo številčne kvote 12 športnikov oziroma športnic in 5 

spremljevalcev. Razlaga: kvalifikacijsko obdobje se zaključi v nedeljo, 26.4.2015 in po zadnji 

tekmi bo Plavalna zveza posredovala končni imenski seznam. 



 

Pooblasti se strokovno službo, da v primeru naknadno dobljenih kvot v posameznih panogah 

(predvideva se pridobitev dodatnih 2 kvot v strelstvu), da na predlog NPŠZ potrdi kvote in 

imena športnikov oz. športnic. Razlaga:  po informacijah naj bi bila možna pridobitev dodatnih 

kvot s strani mednarodne federacije. 

Potrdi se številčne kvote medicinskega osebja, ki ga je predhodno potrdila medicinska 

komisija OSC - 5 zdravnikov in 6 fizioterapevtov oziroma maserjev. Razlaga:  Natančen 

imenski seznam bo določen naknadno zaradi uskladitev njihovih službenih obveznosti. 

 
Sklepi IO OKS: 

85-5/15 Potrdi se predlagana reprezentanca za nastop na Evropskih igrah v 
Bakuju z naslednjimi specifikami: 

 V plavanju se potrdijo samo številčne kvote 12 športnikov 

oziroma športnic in 5 spremljevalcev. 

 Pooblasti se strokovno službo, da v primeru naknadno dobljenih 

kvot v posameznih panogah (predvideva se pridobitev dodatnih 

2 kvot v strelstvu), da na predlog NPŠZ potrdi kvote in imena 

športnikov oz. športnic. 

 Potrdi se številčne kvote medicinskega osebja, ki ga je 

predhodno potrdila medicinska komisija OSC - 5 zdravnikov in 6 

fizioterapevtov oziroma maserjev. 

 
 

9.Sklic Skupščine OKS-ZŠZ 
 
Predsednik OKS-ZŠZ pove, da bo 36. seja Skupščine OKS-ZŠZ v torek, 26.5.2015 v BTC. Točna 
ura in kraj bosta znani naknadno. Člani IO OKS so v gradivu prejeli predlog dnevnega reda 
Skupščine OKS-ZŠZ. Člani IO OKS so sklic s predlaganim dnevnim redom potrdili. 
 
Sklep IO OKS: 

86-5/15 IO OKS sklicuje 36. sejo Skupščine OKS-ZŠZ v torek, 26.5.2015 s 
predlaganim dnevnim redom. 

 
 
10. Pobude in predlogi 
 
Predsednik pozove člane IO OKS, da tudi na tokratni seji podajo morebitne pobude in 
predloge. Miroslav Cerar je povedal, da je bil ustanovljen slovensko japonski poslovni svet, in 
sicer 5 let pred OI v Tokiu. Miroslav Cerar je bil imenovan za častnega predsednika. IO OKS je 
podprl to imenovanje. 



 

G. Benčina se je zahvalil OKS za sodelovanje pri projektu Otroci tečejo, na katerem je teklo 
preko 33.000 otrok. Pozdravlja takšna sodelovanja pri projektih tudi v prihodnje. 
 
Opravljen je bil delovni sestanek na Ministrstvu za zunanje zadeve, na katerem je bilo govora 
o promociji Slovenije skozi šport. Podprli so projekt Slovenske hiše na OI v Riu. Bodoči 
veleposlanik v Braziliji, Alen P. Bergant, bo imenovan predvidoma 1.9.2015 in takrat se bo 
potrebno glede sodelovanja in nadaljnjih aktivnosti povezati z njim. 
 
Trenutno še ni ministra za izobraževanje, znanost in šport. Kot kandidatka se pojavlja Maja 
Makovec Brenčič. OKS lahko kandidatko podpre v interesu športa. 
 
11.Razno 
 
Miroslav Cerar je povedal, da bo premier Miro Cerar predsednika OKS-ZŠZ sprejel v bližnji 
prihodnosti.  
 
Predsednik OKS-ZŠZ je na koncu seje seznanil člane IO OKS, da je predvidena selitev strokovne 
službe OKS iz Hale Tivoli na novo lokacijo, in sicer predvidoma v začetku junija, v Blagovno 
trgovski center, Šmartinska cesta 140, Ljubljana. 
 
Sklep IO OKS: 

87-5/15 IO OKS potrdi spremembo poslovnega naslova OKS-ZŠZ. Nov naslov je 
Šmartinska cesta 140, v BTC v Ljubljani. 

 

Predsednik OKS-ZŠZ se je prisotnim lepo zahvalil. Naslednja seja bo predvidoma 2.6.2015 v 
Kopru. 
 
V nadaljevanju je gostitelj, župan, Dušan Strnad, povabil vse prisotne na ogled šolskega in 
športnega objekta v občini Ivančna Gorica ter na druženje. 
 

 
Seja se je končala 17.50. 
 
 
Zapisala: Bojana Okorn Počivavšek 
 
         Bogdan Gabrovec 
         predsednik OKS-ZŠZ 


